



ประกาศโรงเรียนท่าดัวงพิทยาคม
เรื่อง ประกาศเจตจำนงสุจริตในการบริหารงานโรงเรียนท่าดัวงพิทยาคม

โรงเรียนท่าดัวงพิทยาคมให้ความสำคัญกับการบริหารงานด้วยคุณธรรม และความโปร่งใส ตามเจตนารมณ์ของรัฐธรรมนูญแห่งราชอาณาจักรไทย พ.ศ. ๒๕๖๐ พระราชบัญญัติข้อมูลข่าวสารของทางราชการ พ.ศ. ๒๕๖๕ พระราชบัญญัติว่าด้วยการป้องกันและปราบปรามการทุจริต ระยะที่ ๔ (พ.ศ. ๒๕๖๖-๒๕๗๐) และนโยบายของรัฐบาลข้อที่ ๑๐ “การส่งเสริมการบริหารราชการแผ่นดินที่มีธรรมาภิบาล และการป้องกัน และปราบปรามการทุจริต และประพฤติมิชอบในภาครัฐ” กำหนดให้ปลูกฝังค่านิยม คุณธรรมจริยธรรม จิตสำนึกในการรักษาคำสัตย์ ความซื่อสัตย์สุจริต และความซื่อสัตย์สุจริตควบคู่การบริหารจัดการภาครัฐที่มีประสิทธิภาพเพื่อป้องกันและปราบปรามการทุจริต และประพฤติมิชอบจากเจ้าหน้าที่รัฐทุกระดับ และตอบสนองความต้องการ พร้อมอำนวยความสะดวกแก่ประชาชน เพื่อสร้างความเชื่อมั่นในระบบราชการ

โรงเรียนท่าดัวงพิทยาคม ขอประกาศเจตจำนงสุจริตในการบริหารงานตามนโยบายคุณธรรมจริยธรรมและความโปร่งใส ปราศจากทุจริต เพื่อเป็นมาตรฐาน แนวทางปฏิบัติและค่านิยมสำหรับข้าราชการ และบุคลากรขององค์กรให้ยึดถือ และปฏิบัติควบคู่กับ กฎ ระเบียบ และข้อบังคับอื่นๆ โดยมุ่งเน้นที่จะนำหน่วยงานให้ดำเนินการตามภารกิจด้วยความโปร่งใส บริหารงานด้วยความซื่อสัตย์สุจริต มีคุณธรรมปราศจากการทุจริตและเป็นไปตามหลักธรรมาภิบาล เพื่อให้บรรลุเจตนารมณ์ดังกล่าว จึงกำหนดแนวทางให้บุคลากร ถือปฏิบัติและดำเนินการดังนี้

๑. ปฏิบัติงานตามหลักธรรมาภิบาลโดยมุ่งสนองความต้องการของนักเรียน ผู้ปกครอง ด้วยบริการที่รวดเร็วถูกต้อง เสมอภาคโปร่งใส และเป็นธรรม
๒. ปฏิบัติงานทุกขั้นตอนตามกฎหมาย ระเบียบ และข้อบังคับอย่างครบถ้วน เคร่งครัด ตลอดจนส่งเสริมให้บุคลากรปฏิบัติงานตามกฎหมาย ระเบียบและข้อบังคับที่กำหนด
๓. ปลูกฝังค่านิยม และทัศนคติให้แก่บุคลากรในสถานศึกษา มีความรู้ ความเข้าใจ ยึดหลักคุณธรรมจริยธรรม นำปรัชญาเศรษฐกิจพอเพียงมาใช้ในการปฏิบัติงาน และการดำเนินชีวิต
๔. ปลูกฝัง และสร้างความตระหนักรู้ถึงการต่อต้านการทุจริตคอร์รัปชัน รู้จักแยกแยะ ผลประโยชน์ส่วนตนกับผลประโยชน์ส่วนรวมให้ได้ ปลูกจิตสำนึกในด้านคุณธรรมและป้องกันการทุจริตคอร์รัปชันในหน่วยงาน เพื่อก่อให้เกิดวัฒนธรรมต่อต้านการทุจริตคอร์รัปชัน
๕. ปลูกฝังจิตสำนึกให้ผู้เรียนในสถานศึกษาตระหนักถึงผลร้ายและต่อต้านการทุจริตคอร์รัปชัน
๖. ด้านความโปร่งใส เปิดเผยข้อมูลการดำเนินการของหน่วยงาน รวมถึงข้อมูลการจัดซื้อจัดจ้างเปิดโอกาสโอกาสให้ประชาชน หรือผู้มีส่วนได้ส่วนเสียเข้ามามีส่วนร่วมในการตรวจสอบ เปิดเผยข้อมูลข่าวสารในการดำเนินกิจกรรมทุกรูปแบบ และมีระบบการบริหารจัดการเรื่องเรียนที่ชัดเจน
๗. ไม่ยอมให้มีการแสวงหาประโยชน์ส่วนตนหรือผู้อื่นและไม่ให้รับทรัพย์สินหรือประโยชน์อื่นใดเว้นแต่การรับทรัพย์สินหรือประโยชน์อื่นใด โดยธรรมจรรยา ตามหลักเกณฑ์และจำนวนที่คณะกรรมการ ป.ป.ช. กำหนด

๘. ประสานงานและให้ความร่วมมือในการดำเนินขับเคลื่อนยุทธศาสตร์ชาติว่าด้วยการป้องกันและปราบปรามการทุจริต ระยะที่ ๔ (พ.ศ. ๒๕๖๖-๒๕๗๐)

๙. ร่วมให้คำปรึกษา เสนอแนะแนวทาง รวมถึงการติดตามและประเมินผลการดำเนินการ

๑๐. ร่วมดำเนินการอื่นใดในการป้องกันและปราบปรามการทุจริตทุกรูปแบบอย่างเต็มกำลังความสามารถ

๑๑. ประชาสัมพันธ์ให้ประชาชนแจ้งข้อมูลข่าวสารเบาะแสการทุจริต ร้องเรียน ร้องทุกข์ ผ่านโรงเรียนท่าดั่งพิทยาคม

จึงประกาศมาให้ทราบและถือปฏิบัติโดยทั่วกัน

ประกาศ ณ วันที่ ๑๖ พฤษภาคม พ.ศ. ๒๕๖๗



(นายสมัตพงษ์ ไหมน้อย)
ผู้อำนวยการโรงเรียนท่าดั่งพิทยาคม



**Announcement of Thaduangpittayakom School
On Intent to Administrate with Honesty & Integrity**

.....

Thaduangpittayakom School holds integrity and transparency at the core of our management and is in full compliance with the policies outlined by the Prime Minister, general Prayut Chan-O-Cha, dated 12 Sep 2014, with regards to the promotion of good governance in the public administration and suppress corruption and misconduct in the public sector. This policy is followed by the Civil Service Code of Ethics 2019 and The National Anti-Corruption Strategy phase 4(2023-2027). Furthermore, it is in compliance with the integrity and Transparency Assessment (ITA) Handbook, The Officer of the National Anti-Corruption Commission (ONACC), and The Office of Public sector Anti-Corruption Commission (OPACC).

In accordance with the policies mentioned above, Thaduangpittayakom School administration has established and implemented an Anti-Corruption Commission for the fiscal year 2020. The Commission sets out to promote a healthy work culture in the workforce by having transparency, accountability, and integrity while conducting corruption free operations based on open communication. To be successful, every official and education employee in this organization must be role models of civic and societal responsibility.

As manager Thaduangpittayakom School, I am ready to fully support all officials and employees in my organization who work with morality, transparence, and efficiency, ready to promote and preserve our nation’s best interests, the Thaduangpittayakom School will adhere to the aforementioned policies as a transparent and accountable government agency, represented in Thaduangpittayakom School’s vision “The organization of basic education quality administration to international standards based on Thai culture.” With the core values of Thaduangpittayakom School “Good governance adherence, Creativity quotient, Team work and Service mind.”

I will perform my duty as a public servant in the Anti-Corruption Commission with wisdom, tenacity, and honesty. These values will allow me to keep the people of Thailand at the very core of this administration and deliver the most benefit to the nation and give honor to His Majesty King Bhumibol Adulyadaj.

On behalf of Thaduangpittayakom School administration, I announce our intention to manage the organization with honesty and good governance that is transparent and verifiable. We will take proactive steps in building confidence in our society to make Thaduangpittayakom School be an effective administration by taking the following actions:

1. Strictly perform all legal proceedings in accordance with the regulation.
2. Cultivate and raise awareness on the core values of anti-corruption such as the ability to distinguish the difference between personal profit from public benefit. This will prevent corruption and result in having an effective workforce in the Office of the Basic Education Commission.
3. Cultivate values and awareness to educators, teachers to be able to apply morals and sufficiency economy as the guidelines towards works and lives.
4. Actively promote the knowledge regarding auditing and inspection to Thaduangpittayakom School and all personnel involved to have a in depth understanding of the anti-corruption campaign. Rooted moral compass in the administration to recognize any harmful or illegal activities.
5. Collaborate in creating a transparency index for affiliation in Thaduangpittayakom School that proceeds according to the Nation Anti-Corruption Strategy phase 4 (2023-2027).
6. Work in partnership to establish effective communication channels, publicizing the support of all participants to prevent and suppress corruption. Conduct review boards to monitor and evaluate our efforts and suggest recommendations to all parties involved for continuous improvement.
7. Taking advantages from others is prohibited as well as obtaining benefits from other organisations.
8. Provide coordination and support to activities that are meant to drive the national strategy in terms of the National Anti-Corruption Strategy Phase 4 (2023-2027).
9. All task groups, including subordinate institutions, will collaborate in the anti-corruption network withing Thaduangpittayakom School administration.
10. Strive to improve methods and strategy to further expand our knowledge on the prevention and suppression of corruption. Participate in all other related activities that support the promotion of the National Anti-Corruption Strategy Phase 4 (2023-2027).
11. Promote public relation to announce news and receive feedback on corruption, complaints, and petitions.

There, general announcement 16th May, 2024

A handwritten signature in black ink, appearing to be 'Smuttapong Mainoi', written in a cursive style.

(Mr. Smuttapong Mainoi)

Director of Thaduangpittayakom School



Thaduangpittayakom学校的公告 Thaduangpittayakom学校正道管理的意志

Thaduangpittayakom学校根据公元2003年国家管理政令第12章(公元2023-2027年)第三段预防和遏制腐败战略(公元2023-2027年)的国民经济与社会发展计划。第10题政府的政策,其中包括促进国家善治政策措施的实施防范、打击公共部门腐败和不当行为。以善政之理为良治国家,为国家建立信任,对公务员体制完全可以放心以及加强道德,春武里第二区小学教育局对此高度重视,且按此政策执行。

为Thaduangpittayakom学校的行政人员,因此,我要宣布中等教育务办碧差汶府区管理工作要诚信,有透明度,可以核查,有责任的可用性和防止工作所场的腐败。要求组织中的所有人员专心、有责任心 诚信、有道德。为了基础教育委员以及公务员本机构的价值观念并规章制度实践标准等。无任何腐败地执行以下政策:

1.所有人员必须平等地履行职责并提供服务,不得歧视,并为政府的利益进行良好的协调。

2.严格在法律、法规、条例的规定下完成各项工作,并带动员工按照法律、法规、条例办事。

3.培养和创新意识,树立反腐败的价值观,知道如何区分个人利益和共同利益,培养道德意识,包括工作组应该采用充实经济哲学来管理工作。

4.培养并树立反腐意识,学会区分个人利益与集体利益,以建立单位内部的道德及反腐意识,并创建稳固、高效的内部平衡。使中等教育务办碧差汶府区分局的所有员工认识到腐败对政府和国家的不良后果及威胁,形成反腐文化。

5.所有学校进行反腐教育,使之认识到腐败的恶果,并培养其反腐意识。

6.透明度方面:公开机构的管理工作包括采购信,使人民或者利益相关者有机会共同检查,而且有明确的管理投诉系统。

7. 不应接受以权谋私以及其他财产,须按照国家行政部门肃贪委员会的原则上。

8. 协调和配合其他政府机构执行国家战略计划中关于预防和制止第三阶段的腐败行为(佛历2566-2570年)。

9. 共同协商并提出发展建议及方针,并制定出合作项目的跟进及评估办法。

10.协作反对其他任何形式的腐败,并为之贡献自己最大的力量。

11.发布和宣传信息,支持反腐工作顺利进行。

特此公告,自即日起执行。

公告于2024年5月16日



(Mr. Smuttapong Mainoi)
校长Thaduangpittayakom学校